
OR.0002.11.2011 

 
P  R  O T O K Ó Ł   Nr XI/2011 

 

z sesji Rady Gminy Poraj  
odbytej w dniu 30 czerwca 2011 roku  

w Urzędzie Gminy w Poraju (sala nr 220) 
 

 

Sesję Rady Gminy Poraj otworzyła i prowadziła p. Katarzyna 

Kaźmierczak – Przewodnicząca Rady. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 1205 , a zakończyła o 1520. 
 

Ustawowa liczba Radnych       - 15. 

Faktyczna liczba Radnych uczestniczących w sesji   - 14. 

Nieobecny usprawiedliwiony Radny p. Tomasz Brymora. 
 

 

Porządek  obrad : 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Ustalenie dziennego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokółu z ostatniej sesji Rady Gminy Poraj. 

4. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy z działalności od 

ostatniej sesji. 

5. Sprawozdanie międzysesyjne z prac Urzędu Gminy.  

6. Ocena zaawansowania inwestycji w roku 2011. 

7. Działalność Gminy w zakresie upowszechnia sportu: 

- ocena działalności Klubów sportowych, 

- budowa nowych boisk sportowych. 

8. Zapytania i wolne wnioski - odpowiedzi. 

9. Projekty uchwał w sprawie: 

9.1. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Poraj w sołectwie Żarki Letnisko przy ul. Prostej – ul. 

Porajskiej, 
9.2. zasad przeznaczenia do sprzedaży lokali mieszkalnych na 

rzecz najemców oraz warunków udzielania bonifikat                          

i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych należących do Gminy Poraj, 

9.3. zmian w budżecie Gminy Poraj na 2011 rok, 

9.4. zmian wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2014, 

9.5. zmiany do Uchwały Nr 10(III)2010 Rady Gminy Poraj z dnia 

15 grudnia 2010 roku dotyczącej zmiany do Uchwały            

Nr 255(XLVII)2010 Rady Gminy Poraj z dnia 9 listopada 

2010 roku w sprawie wysokości opłaty targowej, 

9.6. powołania zespołu ds. wyboru ławników, 
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9.7. określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Poraj za I półrocze roku 

budżetowego, 

9.8. wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 

mienia komunalnego, 

9.9. wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 

mienia komunalnego, 

9.10. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Poraj. 
 

10. Sprawy organizacyjne. 
 

11. Zamknięcie sesji. 
 

 

P r z e b i e g       o b r a d: 
 
 

Ad. 1  porządku obrad: 
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak otworzyła XI sesję Rady.  

Po powitaniu gości, a miedzy innymi, mieszkańców, przedstawicieli 

jednostek organizacyjnych i pomocniczych Gminy (załącznik nr 1 do 

protokółu) i Radnych (zał. nr 2) oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności   

w obradach uczestniczy 14 Radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 Radnych, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał. 
 

 

Ad. 2  porządku obrad:  
Ustalenie dziennego porządku obrad. 

Nawiązując do porządku sesji doręczonego w terminie ustawy                      

o samorządzie gminnym - stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu - 

Przewodnicząca Rady Gminy Poraj: 

1) poprosiła o wprowadzenie do porządku sesji dodatkowych 

projektów uchwał przekazanych i omówionych na Komisjach w sprawie: 

1.1. określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Poraj za I półrocze roku budżetowego – 14 Radnych 
przegłosowało „jednogłośnie” zgodę na wprowadzenie tego 

projektu w podpunkcie 9.1. porządku obrad, 

1.2. wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej mienia 

komunalnego – „jednogłośnie”, jak wyżek ppkt. 9.2., 

1.3. wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej mienia 

komunalnego – zgoda zapadła14 głosami „za” i dopisano ppkt. 

9.3., 

1.4. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Poraj: 
 

 Wniosek z Komisji Rewizyjnej odczytał Przewodniczący p. Andrzej 

Ludwikowski (zał. nr 4) argumentując odrzucenie projektu ze 

względu na jego późne przedłożenie Komisji, brak alternatywnych 

rozwiązań i kompetentnego uzasadnienia, 
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 z głosem przeciwnym wystąpił radny p. Przemysław Bąk i powołując 

się na swoje zobowiązanie na Komisji oświadczył, że analizowany 

teren był przedmiotem negocjacji w poprzedniej kadencji Rady           

i jest to jedyny możliwy teren gdzie poprowadzona będzie 

inwestycja oczyszczalni i kanalizacji ścieków; 

 stanowisko Przewodniczącego p. A. Ludwikowskiego poparła radna 

p. Zdzisława Polak, która stwierdziła, że działania Urzędu Gminny 

mające na celu wykup działki za 60 tyś zł są przedwczesne z uwagi 

na większe zaawansowanie inwestycji w sołectwie Żarki Letnisko 

gdzie również nie jest uregulowany stan prawny działek i optowała 

za przedstawieniem innych możliwości posadowienia inwestycji        

w Gęzynie; 

 Sekretarz Gminy, p. Maria Magdalena Gurbała zwróciła uwagę na 

niekonsekwencje Radnych, bo 11 maja bieżącego roku na sesji 

podjęli Uchwalę gdzie w §1 pkt 2 zapisane jest „nabycie 

nieruchomości w Gęzynie”. Wyjaśniała, że Gmina nie doszła do 

porozumienia z właścicielami po drugiej stronie drogi (4 właścicieli)         

i posiada zgodę właściciela wnioskowanego terenu jak opisano        

w projekcie uchwały, a działka nr 573 jest przeznaczona pod 

główny korektor, który będzie zbierał ścieki i poprosiła                          

o zweryfikowanie wniosku; 

 p. A. Ludwikowski zaproponował przeniesienie tego projektu na 

kolejną sesję Rady; 

 radny p. P. Bąk zgłosił wniosek formalny o przegłosowanie wpisania 

projektu uchwały do dzisiejszej sesji wynik głosowania: „za” – 10 

głosów, „przeciw” – 3 głosy, „wstrzymało się” – 1 głos. 

 

Zapisany na wstępie Protokółu porządek obrad wraz                            

z przegłosowanymi zmianami został przyjęty przez 14 Radnych obecnych 

na sesji w głosowaniu - „za” – 12 głosów, „wstrzymało się” – 2 głosy. 
 

 

Ad. 3  porządku obrad: 
Przyjęcie protokółu z ostatniej sesji Rady Gminy Poraj. 

Jak stwierdziła Przewodnicząca Rady „Protokół” z ostatniej sesji był 

wyłożony w biurze Rady oraz w sali przed sesją i zapytała o uwagi do jego 

treści – uwag nie stwierdzono. 

W zarządzonym głosowaniu 14 Radnych „jednogłośnie” zatwierdziło 

treść Protokółu Nr X/2011 z sesji Rady Gminy Poraj z dnia 26 maja 2011 

roku. 
 

 

Ad. 4 porządku obrad: 
Informacja Przewodniczącej Rady Gminy z działalności od ostatniej sesji. 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak odczytała pisemną „Informację” ze 

swojej działalności od ostatniej sesji – załącznik nr 5. 
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Ad. 5 porządku obrad: 
Sprawozdanie międzysesyjne z prac Urzędu Gminy.  

Sekretarz Gminy przedstawiła uczestnikom sesji materiał zatytułowany 

„Sprawozdanie międzysesyjne z prac Urzędu Gminy”, które stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 

 

Ad. 6 porządku obrad: 
 

Ocena zaawansowania inwestycji w roku 2011. 

Na wniosek Komisji do spraw budżetu oraz gospodarki komunalnej                 

i inwestycji (zał. nr 7) zapisany w tym punkcie temat został zdjęty z obrad 

do ponownego opracowania i przedstawienia na najbliższej sesji, 

wcześniej na Komisjach – wniosek odczytała Przewodnicząca p. Z. Polak. 

Rada przychyliła się do wniosku z Komisji głosując: „za” – 10 głosów, 
„przeciwne” – 2 głosy, „wstrzymujące się” – 1 głos. 

 

 

Ad. 7 porządku obrad: 
Działalność Gminy w zakresie upowszechnia sportu. 

Przewodnicząca Komisji do spraw oświaty, kultury, zdrowia i spraw 

społecznych p. Barbara Trząskowska-Szcześniak stwierdziła, że Komisja na 

posiedzeniu odrzuciła informacje do ponownego opracowania 

tematycznie zgodnie z treścią uchwalonego planu pracy Komisji na ten 

rok. 

Stanowisko przedmówczyni poparła radna p. Z. Polak informując, że 

poprawiony materiał Radni otrzymali na pięć minut przed sesją. 

Mając na uwadze powyższe Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie, 

w którym 6 Radnych opowiedziało się za odrzuceniem informacji 

pisemnej, 3 radnych było przeciwnych i 4 wstrzymało się od głosu. 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak przesunęła dokument do sesji 

sierpniowej. 
 

 

 

 

Ad. 8 porządku obrad: 
Zapytania i wolne wnioski - odpowiedzi. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła zebranych o kierowanie zapytań i 

wniosków do Pani Sekretarz i Kierowników Referatów informując, że 

odpowiedzi będą udzielane po wyczerpaniu listy mówców: 
 

1) radna p. Z. Polak: 

 powołując się na treść odpowiedzi, jakie otrzymała na wnioski             

i zapytania z ostatniej sesji zobligowała Kierownika Referatu 

Gospodarki Komunalnej do: 

 podjęcia zdecydowanych działań w sprawie zanieczyszczenia 

rzeki Czarki i basenu kąpielowego w Żarkach Letnisku. 

Przedstawiła w skrócie efekty kontroli społecznej i brak 

możliwości wyegzekwowania od właściwych organów decyzji 

wobec sprawców zanieczyszczania basenu kąpielowego 

fekaliami.  Zwróciła się również o pomoc do Zarządzania 

Kryzysowego Urzędu Gminy – obecny na sesji pracownik               

p. Zygmunt Skrzypiec uzyskał informacje od p. Radnej na temat 

wyników kontroli (protokóły są w Referacie GK); 
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 przedstawienia opinii bądź ekspertyzy stosowanej technologii 

naprawy dróg w łataniu dziur masą na zimno i uzupełniania 

tłuczniem. Zwróciła się z apelem aby nie wykonywać tych prac 

po deszczu i podała za przykład naprawę nawierzchni                

w Koziegłowach gdzie robi się raz a porządnie, optując za 

metodą na gorąco; 

 podziękowała za prace przy basenie kąpielowym w sołectwie 

stawiając pytanie o termin otwarcia; 

 nawiązując do poprzedniej sesji kierowała pytania na temat starego 

budynku administracyjnego, a między innymi czy współwłaściciel 

płacił przez te wszystkie lata podatek od nieruchomości, dlaczego 

Gmina nie zasiedziała nieruchomości w złej wierze i dlaczego 

wycofała się z tej procedury wnosząc o opinię prawną w tej sprawie 

i zaoszczędzenie 300 tyś zł; 

 zwróciła uwagę Kierowniczce GOPS-u na koczującą przed sklepami 

osobę niepełnosprawną na wózku – Kierownik p. Celina Giermala 

poinformowała, że osoba ta ma zapewniony pobyt  w przytulisku    

w Myszkowie i pomoc finansową lecz nie chce z tego korzystać. Pan 

był dwukrotnie odwożony przez Policję na interwencję GOPS-u ale 

ucieka; 

 zapytała jak doszło do przyznania nagrody p. Pichecie w wysokości 

25 tyś zł i porównała ten stan z charytatywną zbiórką na rzecz 

szpitala gdzie dzięki spektaklowi „Kopciuszek i krasnoludki” 

wypracowano na rzecz oddziału dziecięcego w Myszkowie około 

21 tyś zł. 

Radny p. Andrzej Pawłowski wypowiadając się, jako członek Rady 

Społecznej SPZOZ w Myszkowie poinformował, że nagrodę przyznaje 

Zarząd Powiatu a Rada Społeczna była jednostką opiniodawczą w tej 

sprawie i jej członkowie przychylili się jednomyślnie do wniosku;  
 

2) p. Krzysztof Klimek: 

 zwrócił się do obecnego na sesji byłego wójta p. Mariana 

Szczerbaka w sprawach „wielkiego bubla”, jakim jest: 

 boisko budowane w ramach programu „Orlik” w Żarkach 

Letnisku. Stwierdził, że sprawa powinna trafić do Prokuratury           

i wytknął osobę inspektora nadzoru p. Zielonka wybranego bez 

przetargu pomimo sprzeciwu  Radnych, 

 remont na terenie basenu kąpielowego, a między innymi: 

wybudowanego budynku za nisko w ziemi z zamulonymi                 

i mokrymi do połowy wysokości ścianami, odpadające gonty na 

dachu, położenie  kostki bez utwardzenia. Zaapelował do 

Kierownika p. Mariusza Musialika o nadzór i kontrole; 
 

3) p. Krzysztof Szustak nawiązał do odwodnienia Gminy i Poraja. 

Mówił o podtopieniach i skargach mieszkańców, wnosząc              

o przedstawienie harmonogramu prac a szczególnie rozwiązania 

problemu głównego rowu B-1 odprowadzającego wody                 

z Choronia w którym rośnie ogromne drzewo; 
 

4) nawiązując do wystąpienia p. Klimka Przewodnicząca p. B. 

Trzaskowska-Szcześniak: 

 zwróciła uwagę p. M. Szczerbaka na nagannie wykonane                    

i prowadzone inwestycje, między innymi: rozpadający się chodnik  
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na ul. Słonecznej w Żarkach Letnisku pomimo monitowania 

mieszkańców; błędne informacje na temat prac remontowych na 

terenie basenu kąpielowego: wykonanie przejścia przez plażę, 

fragmentarycznego ogrodzenia, własności działki - wynikiem czego 

nie zostały rozebrane tragiczne przebieralnie; 

 apelowała o uzgodnienie zakresu wykonywanych prac na placu 

zabaw, 

 powołując się na udzieloną odpowiedź z Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej wnioskowała o ponowne rozpatrzenie 

możliwości wzbogacenia diety i zakupu produktów tłuszczowych 
rozdawanych w ramach pomocy społecznej – Kierownik GOPS           

p. C. Giermala wskazała na brak warunków do przechowywania 

produktów tłuszczowych i na wniosek p. Radnej zobowiązała się do 

omówienia tej sprawy na posiedzeniu Komisji, 

 prosiła o podanie terminu przetargu na rampę i przyśpieszenie 

realizacji zadania z uwagi na okres wakacyjny, 

 obligowała merytorycznych pracowników do jasnego 

opracowywania materiałów na posiedzenia Rady zgodnie                 

z uchwalonymi planami pracy; 
 

5) p. Anna Zagroba poruszyła problem natężenia ruchu tirów na 

drogach zachęcając do zapoznania się z ogólnopolska akcją na 

stronach internetowych; 
 

6) mieszkańcy Kuźnicy Starej i wędkarze zwrócili uwagę na: 

 nieścisłości adresowe mieszkańców Kuźnicy Starej i Kuźnicy Folwark  

-  błądząca korespondencja, 

 wykorzystywany materiał (hasie) do utwardzania dróg przez Urząd 

Gminy (uznany za rakotwórczy) a nawiezienie zbyt dużej ilości 

zawęziło drogę o 2 metry - należy zniwelować, 

 brak koszy i pojemników na śmieci - przybite gwoździami worki na 

śmieci w ogóle nie spełniają swej roli, a odwrotnie jest większe 

zaśmiecenie, 

 brak zakazu wjazdu (był wcześniej) do lasu, 

 straszne zaśmiecenie lasów, optowano za karaniem mandatami, 

 prośba do nowej Rady o pomoc w poszerzeniu drogi, czego nie 

udało się załatwić z urzędnikami poprzedniej kadencji, jak 

informowano jest to stan zastany, a samochody wjeżdżają w płot; 

dokumenty w omawianej znajdują się w Urzędzie Gminy; 
 

7) Sołtys p. Ryszard Świerdza zwrócił uwagę na śmieci wrzucane do 

pojemników ustawionych na odpady AGD; prosił o zajęcie się, 

jakością dróg w sołectwie; pytał czy brama wjazdowa nowego 

parkingu jest zgodna z projektem; apelował o zdecydowane 

działania powołanego Sztabu Kryzysowego w temacie 

odtworzenia rowów, udrożnienia rowów istniejących, 

zanieczyszczania basenu i rzeki „Czarki”, zaproponował, aby 

zobowiązać Firmę do sporządzenia wykazu osób, które nie 

chciały ich wpuścić na posesje celem wyegzekwowania od 

właścicieli wykonania prac odwodnieniowych na własny koszt; 
 

8) Sołtys wsi Choroń podziękował w imieniu mieszkańców za: 

wykonanie oświetlenia na ul. Smużnej prosząc o ul. Browarną, 

boisko   do   plażówki,   200 m   odcinek  drogi  od  ul. Zielonej  do  
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Szkolnej, apelując równocześnie o kontrole prędkości na pięknej 

nowej drodze i naprawienie w ramach gwarancji poboczy, które 

wymywa woda; 
 

9) Mieszkanka ul. Zielonej w Poraju stwierdziła, że rowy czyszczone 

są fragmentarycznie i zwracając uwagę zebranych na naturalne 

obniżenie terenu zarzuciła Urzędowi Gminy, iż nie dopilnowuje 

żeby mieszkańcy nie zasypywali rowów. Wskazując na 

nieistniejące rowy przedstawiła problem napływających wód        

z Choronia i Masłońskiego determinował Urząd do opracowania 

projektu naturalnego odprowadzania wód do rzeki Warty. 
 

Sekretarz p. M. Gurbałą poinformowała, że odpowiedzi na pytania 

będzie udzielał Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej p. Mariusz 

Musialik: 

 mieszanka tłuczniowa ehazet do wypełniania ubytków w drogach 

nie jest szkodliwa dla zdrowia, atest w tym temacie przedstawił 

wcześniej  p. Radnej,  

 pracował 5-lat w firmie drogowej i zna technologię łatania dziur; 

metoda na zimno jest dobra; 

 bardzo dużo zrobione jest w temacie naprawy dróg, będzie dalej 

kontynuowana; 

 od lat jest problem ciśnienia wody w byłym Dzierżnie i należy 

zabezpieczyć 0,5 mln zł w budżecie na realizację zadania; 

 jest opinia radcy prawnego na temat nieruchomości przy ul. 

Górniczej (stara gmina), którą udostępni p. Radnej wraz z operatem  

szacunkowym , p. Grzybowscy nie płacili podatku; 

 remont terenu basenu kąpielowego wykonywany jest zgodnie             

z projektem. Na spotkaniu przed odbiorowym zgłoszone będą 

usterki wskazane przez Radnych. Odnosząc się do ułożenia 

zaklinowanej kostki stwierdził, że musi być podsypka cementowa, co 

sprawdzi; 

 2 koparki pracowały w terenie przy odwodnieniu, lecz jedna się 

popsuła (utopiła się). Obecnie cięższa wykonuje prace w Żarkach 

Letnisku, po czym wróci do Poraja. Druga brygada pracuje ręcznie. 

Rów B-1 w przyszłości będzie zakryty od strony PKP do końca bloków. 

Wycinkę drzewa będą załatwiać nakazowo, gdy właściciel nie 

wyrazi takiej zgody; 

 działka przy basenie jest własnością Skarbu Państwa, o czym Urząd 

Gminy dopiero teraz uzyskał te informacje - będzie 

skomunalizowana. Termin zakończenia inwestycji zostanie 

dotrzymany zgodnie z Umową w pierwszej dekadzie lipca. Szlam          

z basenu zostanie zniwelowany i posadzona trawa; 

 złożone zostało pismo do Nadleśnictwa na wydzielenie z produkcji 

leśnej terenu pod budowę rampy za „Orlikiem” - procedura się 

opóźnia; 

 11 lipca Sanepid zbada wodę i basen zostanie oddany do użytku: 

woda jest czysta, przebieralnie planowane są do rozbiórki jeszcze 

przed oddaniem obiektu do kąpieli; na Komisjach przedłożymy 

zakres prac II etapu na basenie kąpielowym; 
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 Gmina nie ma uprawnień do kontrolowania, lecz zostanie 

powołana grupa inicjatywna, która pójdzie sprawdzić problem 

wypuszczania fekaliów do basenu; 

 droga w Kuźnicy wymagała nawiezienia, na początku zostanie 

zebrany nadmiar tłucznia; 

 zlecony został projekt oświetlenia ul. Browarnej, lecz nie posiadamy 

środków w budżecie na to zadanie; 

 staramy się utrzymać porządek, lecz sprawa śmieci pochłania 

ogromne środki; 

 był znak zakazu wjazdu do lasu i będzie ustawiony w porozumieniu        

z Nadleśnictwem; 

 piękna akcja sprzątania nad zalewem i w Żarkach Letnisku dzięki        

p. Kowalik, lecz ludzie nie szanują tej pracy; 

 Kuźnica nie posiada planu zagospodarowania i droga wytyczona 

jest płotami, przy opracowaniu planu urbanista wykona jak 

najlepszą dla wszystkich; 

 wjazd na parking w Żarkach Letnisku został zaprojektowany                  

i znajduje się na prywatnej drodze gruntowej; 

 prace przy czyszczeniu rowów zostaną zakończone w sierpniu; 

Pozwolenia na budowę wydaje Starostwo; w Poraju jest bardzo 

dużo terenów zalewowych. 
 
 

Ad. 9 porządku obrad: 
Projekty uchwał. 

 
9.1.  

Z uwagi na obszerny projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Poraj w sołectwie Żarki Letnisko 

p. Przewodnicząca poprosiła Radnych o wyrażenie zgody na odczytanie 

strony pierwszej i ostatniej przedmiotowego dokumentu – brak sprzeciwu 

ze strony Radnych. 

Po odczytaniu jak powyżej analizowanego dokumentu 14 Radnych 
obecnych na sali obrad zatwierdziło „jednogłośnie” Uchwałę w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Poraj                

w sołectwie Żarki Letnisko przy ul. Prostej – ul. Porajskiej, jak  w załączniku   

nr 8 do niniejszego protokółu: 

 

U c h w a ł a Nr 56(XI)2011 
 

 
 9.2.  

Uchwałę w sprawie zasad przeznaczenia do sprzedaży lokali 

mieszkalnych na rzecz najemców oraz warunków udzielania bonifikat            

i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali mieszkalnych 

należących do Gminy Poraj zatwierdziło w głosowaniu 14 Radnych 

stosunkiem głosów: „za” – 13 głosów, „wstrzymało się” – 1 głos. Uchwała 

stanowi załącznik nr 9 do protokółu z sesji: 

 

U c h w a ł a Nr 57(XI)2011 
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9.3. 

Radni Gminy Poraj „jednogłośnie” uchwalili treść dokumentu            

w sprawie zmian w budżecie Gminy Poraj na 2011 rok, jak w załączniku     

nr 10: 
 

U c h w a ł a Nr 58(XI)2011 
 
 

9.4. 

Uchwałę w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2011-2014 zatwierdziło „jednogłośnie” 14 Radnych obecnych na sali 

obrad – zał. nr 11: 

 

U c h w a ł a Nr 59(XI)2011 
 

 
 9.5. 

Rada podjęła bez uwag Uchwałę w sprawie zmiany do Uchwały      

Nr 10(III)2010 Rady Gminy Poraj z dnia 15 grudnia 2010 roku dotyczącej 

zmiany do Uchwały Nr 255(XLVII)2010 Rady Gminy Poraj z dnia 9 listopada 

2010 roku w sprawie wysokości opłaty targowej. Uchwała jest załącznikiem 

nr 12 do niniejszego protokółu. 

Wynik głosowania – „za” – 14 głosów: 

 
 

U c h w a ł a Nr 60(XI)2011 
 

 
 9.6. 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak odczytała pismo Prezesa Sądu 

Okręgowego w Częstochowie na temat zmiany procedury zgłaszania 

kandydatów na ławników – akta Rady OR.533. 

Na wniosek Komisji budżetowej (zał. nr 7) 14 Radnych obecnych na sesji 

dokonało powołania zespołu ds. wyboru ławników.  

Wynik głosowania – „za” – 12 głosów, „wstrzymało się” – 2 głosy. 

Uchwała to załącznik nr 13 do protokółu sesyjnego: 

 

U c h w a ł a Nr 61(XI)2011 
 

 
 9.7. 

Rada Gminy Poraj „jednogłośnie” zatwierdziła Uchwałę w sprawie 
określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Poraj za I półrocze roku budżetowego – zał.  14: 

 
U c h w a ł a Nr 62(XI)2011 

 

 
 9.8. 

Radna p. Z. Polak poprosiła o wyjaśnienie treści uzasadnienia do 

projektu  uchwały  w  sprawie   wyrażenia   zgody  na    zbycie   w  drodze  

 



 10 

 

bezprzetargowej mienia komunalnego. 

Sekretarz Gminy w oparciu o ustawę z 2010 roku o gospodarce 

nieruchomościami wyjaśniła zasady zbycia dzierżawy wieczystej odnosząc 

się do zapisanych kwot w uzasadnieniu do omawianego projektu. 

14 Radnych „jednogłośnie” zatwierdziło treść Uchwały - zał. nr 15 -                  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej mienia 

komunalnego: 
 

U c h w a ł a Nr 63(XI)2011 
 
 

 9.9. 

Również Sekretarz Gminy złożyła wyjaśnienia do kolejnego projektu 

w sprawie zbycia mienia przy ul. Armii Krajowej w Poraju informując, że są 

to dwie działki: jedna z nich zabudowana pawilonem o wartości 16.500 zł, 

a druga 13.520 zł. Nawiązując do ustawy o gospodarce 

nieruchomościami wyjaśniła, że użytkownik wieczysty ma prawo ją nabyć 

w drodze bezprzetargowej, bo je użytkuje i płaci dzierżawę. 
Wynik głosowania Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie              
w drodze bezprzetargowej mienia komunalnego: „za” - 11 głosów, 

„wstrzymało się” – 3 głosy. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokółu z sesji: 

 

U c h w a ł a Nr 64(XI)2011 
 
 

 9.10. 

14 Radnych zatwierdziło w głosowaniu: „za” - 11 głosów, 
„wstrzymało się” – 3 głosy Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Poraj, jak w załączniku nr 17 do 

protokółu z sesji: 

 

U c h w a ł a Nr 65(XI)2011 
 

 

Ad. 10 porządku obrad: 
Sprawy organizacyjne. 
 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak: 

1) poprosiła Radnych o odnotowanie terminów posiedzeń Rady           

w miesiącu sierpniu: 

 Komisje Rady od 22 – 24 sierpnia, 

 sesja 26 sierpnia b.r., 
 

 

2) udzieliła głosu: 

 byłemu wójtowi p. M. Szczerbakowi, który: 

 w nawiązaniu do wypowiedzi p. Klimka stwierdził, że 

można złożyć wniosek do organów ścigania ale jest polisa 

którą dawał wykonawca na Orliku, 

 oświadczył, że prace na terenie basenu kąpielowego są 

prowadzone zgodnie z projektem, 
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 stwierdził, że budżet Gminy jak odchodził był dopięty i miał 

obiecane 6 mln zł ze środków zewnętrznych i 2 mln               

w inwestycjach majątkowych, co opisane było                     

w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym, 

 zarzucił Radnym niezrozumiały pośpiech w zakupie starego 

budynku przy ul. Górniczej, 

 bierze odpowiedzialność za to, co robił źle i dobrze 

deklarując swój udział w posiedzeniach Rady; 
 

 

 radnej p. B. Trząskowskiej-Szcześniak – zarzuciła rademu 

powiatowemu wysoce niestosowne wystąpienie z uwagi na 

nieobecność Pana Wójta i przypomniała, że p. M. Szczerbak 

składał już wyjaśnienia Radnym na Komisji ds. budżetu, gdzie 

była bardzo ożywiona dyskusja. Odnosząc się do sugestii na 

temat byłego budynku administracyjnego oświadczyła, że Wójt 

p. Łukasz Stachera udzielał Radzie szczegółowych informacji          

w temacie. 
 

Przewodnicząca Rady przerwała ostrą wymianę zdań dyscyplinując 

obecnych porządkiem sesji. 
 

 

Ad. 11 porządku obrad: 
Zamknięcie sesji. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak 

zamknęła XI sesję Rady Gminy Poraj. 
 

 

Protokolant         

 
 

      Przewodnicząca 

                     Rady   Gminy   Poraj 

 
       Katarzyna  KAŹMIERCZAK 


